
Referat Vandel Udviklingsråd 
 

Dato/tid 

 
27. Aug 2024 kl. 19.00-21.00 

Sted FUTURUM, lokalerne i østfløjen. 

Indbudte 

 

Bestyrelsen: Mette Jensen, Kristian Bøtkjær, Rikke Steen Jørgensen, Ronni Jack Vennberg samt lokale 

foreninger i lokalområdet.  

 

Deltagere i 

mødet 
Søren Pallensen, Jensine, Hanne Damgaard, Karen Margrethe, Mette 

Jensen, Ronni Jack Vennberg, Kristian Bøtkjær, Rikke Steen Jørgensen 
 

 

Pkt. Dagsorden Referat Beslutning 

1. 

2 min. 
Godkendelse af referat 

 

 

Referatet er godkendt  

2. 

20 min 
Orientering fra bestyrelsen Henning har skrevet om 

status til lokal planen til 

kommunen. Men der er ikke 

kommet noget retur fra dem 

endnu. 

 

Henning sørger for at 

holde kommunen til 

ilden med mails. 

3. 

5 Min 
Forespørgsel på brug af den 

gamle inspektørbolig til klub 

for unge i Vandel  

v/Kristian 

Kristian fortalte om  Kristian laver en 

kontrakt opslag. 

4. 

5 Min. 
Rengøringsdag i fællesrum 

v/Rikke 

Rikke snakkede om aulaen 

plus Sfo’en skulle gøres klar 

til mere at ligne  FUTURUM 

end en gammel skole. Så alle 

skoleting kommer væk. 

Vi skal have taget alle 

tingene ned som har 

med skolen at gøre og 

sætte dem ned til de 

andre ting som står i 

den gamle 

gymnastiksal. Samt 

gøre det mere hyggeligt. 

Rikke laver en 

begivenhed den 24.sep 

18-21 

Den store planche inde i 

syrummet skal flyttes 

ud i aulaen. 
5.  

5 min. 
Loftet i skolekøkkenet 

V/Kristian  

Det vil koste 1000-1500 at 

lave. Plus mandetimer. Det er 

udviklingsrådet der kommer 

til at stå for det, da 

kommunen ikke dækker. 

Vi snakkede om at evt gøre 

det den 24sep. 

Rikke skriver det på 

forslaget. Henrik køber 

materialer indtil det. 

Kristian står for det 

sammen med Henrik. 

Kristian laver et evt 

opslag med hårde 

hvidevarer til 

repaircafeen og. 



6. 

5 Min. 
Sommerfest i august 

V/Kristian og Mette 

Stor success med 71 tilmeldte 

til spisning og der var masse 

til indvielse af skoven. Der 

var også mange nye ansigter 

iblandt. 

Vi skal huske at 

opdatere Det sker i 

Vejle med vores events. 

Og Vi kan også 

reklamere i brugsen ved 

store events. 
7. 

10 min 
Bysyn 19.9 klokken 1530-1730 har 

vejle kommune at komme 

herud til bysyn hvor. 

Mette laver et opslag på 

Facebook hvor folk skal 

sende tekst og billeder. 

Kristian kommer med 

rundt. 
8. 

10 min 
FUTURUM Brugerrådsmøde Vi skal lave et lille møde på 

60 min i den nærmeste 

fremtid på en af repaircafe 

dagen. 

Datoen er sat til 17-9-

2024 18-19 Mette 

indkalder til møde. 

9. 

10 min. 
Eventuelt 

 

1. Reklame kæmpe blyant set 

af Jensine. 

 

2. Forespørgsel fra Jytte om 

plads i garagerne til museet. 

 

3. Hvad skal der ske med 

elcyklerne? 

 

4. Tarteletfest i uge 45 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Regler for leje af lokaler 

Samt andet udlejning. 

  

 

 

6. Vedligeholdes af skolens 

udeområder. 

 

 

 

7. Nyt skilt på Aulaen med 

FUTURUM? 

 

8. En af pumperne larmer 

helt vildt i fyrrum. Pedellen 

er kontaktet. 

1.Jensine spørger pris 

og billede. 

Hanne spørger Jørn når 

hun har et billeder fra 

Jensine. 

2. der er ikke plads men 

vi henviser til 

3. Når de ikke skal 

bruges mere, så 

kommer de på aktion i 

byen. 

4. Det skal vi lave med 

Aktiv Fritid. 

Det er sat til tirsdag 5 

Nov. 

Mette søger 

strakspuljen. 

 

5. Vi skal have sat det 

på hjemmesiden. Det er 

kun på facebook lige 

nu. Kristian står for det. 

 

6.Vi skal have snakket 

med pedellen om hvilke 

ting der vedligeholdes 

udvendig. Kristian tager 

den 

7. Mette tager kontakt. 

 

 

8.Vi afventer den 

hastige afvikling. 

10. 

5 min. 
Punkter til næste møde. 

 

 

1. Opfølgning på ungehuset. 

2. Opfølgning på 

vedligeholdelse. 

 



 

11. 

2 min. 
Næste møde. 22-ok 19-21   

 

K.B .27-08-2024  


